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Onderwerp 7 1-2021 Raadsvragen PvdA - Aanvullende vragen -

Urgentie om te komen tot een centrale
vaccinati ratie
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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 29 januari heeft de PvdA-fractie raadsvragen gesteld over de urgentie om te komen tot een

centrale vaccinatieoperatie. U heeft deze raadsvragen beantwoord op 9 maarl2021 .

De PvdA-fractie had graag gezien dat u deze vragen had beantwoord binnen de context van de

taken/bevoegdheden van de Veiligheidsregio (en dus niet de GGD).

Dit brengt ons tot de volgende aanvullende vragen:

1. Kunt u, gelet op de bevoegdheidsbepalingen en mede gelet op de wet publieke gezondheid, de

vragen van 29 januari jl. richten aan het adres van de Veiligheidsregio?

2. ls overwogen en wordt overwogen om de bevoegdheden van de Veiligheidsregio te herzien ten

behoeve van een centrale aansturing van het vaccineren? En welke afwegingen zijnlworden hierbij

gemaakt en door wie?

Zie ook wijziging wet publieke gezondheid tweede tranche, in werking per 1 januari 2012t.b.v. betere

aanshsting op de wet Veiligheidsregio's. Maar ook om de Veiligheidsregio verantwoordelijk te maken

voor de voorbereiding op o.a. grootschalige infectieziektecrisis.

lnmiddels heeft men de sneltest-capaciteit zo belangrijk gevonden, dat oud-commandant der

Strijdkrachten Tom Middendorp daarvoor wordt ingezet als CEO van de Publiek Private

Samenwerking Landelijke Opschaling Corona Sneltestcapaciteit (operafie Fast Lane). Hier wordt dus

blijkbaar wel voor een centrale aanpak gekozen.

3. Graag inzicht vanuit de Veiligheidsregio hoe zij dit vraagstuk en de mogelijkheden heeft

behandeld en beoordeeld vanaf maart2020 tot heden en hoe zij in de toekomst hier mee om zal gaan

Namens de fractie van PvdA Roosendaal,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Ja

2. De verantwoordelijkheden aangaande infectieziektebestrijding zijn vastgelegd in de Wpg en de
daarop gebaseerde regelgeving. De Wpg betreft een formele wet, die is vastgesteld door de Eerste
en Tweede Kamer. Het is dan ook aan de formele wetgever om te overwegen om -indien dit gewenst
zou zijn- bevoegdheden van de Veiligheidsregio te herzien ten behoeve van een centrale aansturing
van het vaccineren. Tot nu toe heeft de Veiligheidsregio geen enkele formele rol met betrekking tot
vaccineren.

De PvdA-fractie wijst op de wijzing van de Wpg in 2012 ten behoeve van een betere aansluiting op de
Wet veiligheidsregio's. De Veiligheidsregio werd daarbij verantwoordelijk gemaakt voor de
voorbereiding op grootschalige infectieziektebestrijding. Dit betreft echter de directe bestrijding en
staat los van de taak van de GGD voor de uitvoering van algemene infectieziektebestrijding,
waaronder het vaccineren.

3. De Veiligheidsregio heeft zich sinds maart 2020 niet actief bezig gehouden met dit vraagstuk omdat
er op dit moment geen enkele formele rol met betrekking tot vaccinatie bij de Veiligheidsregio ligt.

ln het kader van de Evaluatie van de Wet veiligheidsregio's en het onderzoek dat door de
Onderzoeksraad voor de Veiligheid wordt uitgevoerd naar aanleiding van de Covid-crisis zal de
aansturing van de GGD in crisissituaties ongetwijfeld op landelijke agenda komen.

Overigens, vraagt de voorzitter van de VRMWB regelmatig aandacht voor het ondenruerp in het
Veiligheidsberaad. Recent heeft hij bijvoorbeeld de vaccinatiestrategie laten agenderen in een
vergadering van het Veiligheidsberaad met de minister van \AIVS.

Samenvatting

De Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant is niet verantwoordelijk en heeft geen formele rol in de
aansturing van de vaccinaties. De verantwoordelijkheid daarvoor ligt bij de Minister van \AIVS en de
GGD West-Brabant.

De wettelijke kaders voor infectieziektebestrijding zijn vastgesteld door de formele wetgever en het is
dan ook aan de formele wetgever om te overwegen in hoeverre de bevoegdheden van de
Veiligheidsregio moeten worden herzien. ln het kader van de Evaluatie Wet veiligheidsregio's erbhet
onderzoek van de Onderzoeksraad voor de Veiligheid naar de covid-crises zal de aansturing van de
GGD bij grootschalige infectieziektebestrijding naar verwachting op de landelijke agenda komen te
staan.
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